
Zápis ze zasedání ÚRK ČMS CHPH 
 

Jediným bodem zasedání byla stížnost pana B. Sedláka – předseda RK OS Pardubice. 
  
Vážený pane předsedo. Odpovídáme Vám tímto na Vaši stížnost, kterou jste podal 
k naší komisi. 
  

1. Nikdo nemůže MS bránit v přijetí člena, je to jejich právo, napsané ve stanovách. 
Problematické je ale jeho zařazení do závodních výsledků. To je stále v ZŘ § 3 odst. 4b 
v pravomoci výboru OS. 

2. MS musí před přijetím nového člena o souhlas požádat. Ve stanovách zmíněné 
„zpravidla nejbližší„ neznamená „výhradně nejbližší„, čili může vlastně jít kam chce. 

3. Je nezbytné, aby prezidium nechalo vypracovat oficiální právní výklad a poskytnout 
k němu právníkům stanovy i jednací řád! 

4. Nebo musí prezidium říci: oficiální stanovisko svazu je - spolky bez registrace ji pro 
činnost v rámci svazu nepotřebují a jejich úkony jsou platné! 

5. Tuto problematiku zcela určitě předložíme jako ÚRK k projednání nejbližší celostátní 
konferenci delegátů našeho svazu v únoru 2019. 

6. Pro tuto svazovou konferenci mít již k dispozici výše uvedený právní výklad a tato 
svazová konference, jako nejvyšší  orgán, rozhodne o dalším postupu. 
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                                                     Ivan Voneš 
                                               Pavel Echtner 
 


